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Protokół Nr 6/10 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych, która odbyła się w dniu 

11.10. 10. od godziny 13 
30

- 15
20 

w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy                    

w Poświętnem. Obecni radni według listy obecności załączonej do protokołu.             

W posiedzeniu ponadto udział wziął radny Marian Grzegorski Przewodniczący 

Rady Gminy, pani Anna Duraj Sekretarz Gminy, pan Mieczysław Stępień Wójt 

Gminy oraz pracownicy merytoryczni. Radny Władysław Bogusz 

Przewodniczący Komisji powitał zebranych oraz przedstawił poniższy porządek 

posiedzenia. 

 

1. Zaopiniowanie uchwał podatkowych na 2011 rok.  

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym     

    2009/2010 

3. Podsumowanie działalności komisji za okres kadencji 2006-2010 

4. Sprawy różne. 

dodał, że punkt 3 porządku zostanie opracowany i przedstawiony radnym na 

następnej komisji. 

 

Ad. 1. Pani Aleksandra Kupis pracownik Urzędu Gminy ds. podatków 

zapoznała zebranych ze górnymi stawkami podatkowymi wprowadzonymi 

zarządzeniem ministra oraz z obowiązującymi dotychczas stawkami na terenie 

gminy. 

- radny Bogusz zaproponował omawianie kolejno stawek. 

- pani Kupis dodała, że przy stawce podatkowej dotyczącej gruntów pozostałych 

należy urealnić stawkę, ponieważ po ostatnich regulacjach prawnych przy 

obecnej stawce podatek byłby bardzo wysoki. 

- radny Kacprzak zapytał o zakres możliwych zmian wysokości stawek i jaki 

jest dozwolony. 

- radny Franas zapytał o wielkość stawek zaproponowanych przez Komisję 

Budżetową. 

- radny Bogusz przewodniczący komisji zapoznał zebranych z proponowanymi 

stawkami. 

Radni podjęli dyskusję, w której omawiano poszczególne stawki podatku. 

- radny Kacprzak zwrócił uwagę, aby rzeczowo podchodzić do każdej stawki. 

- Wójt Gminy podczas omawiania stawki od pozostałych gruntów dodał, że 

odnosi się to do nowododawanych budynków zinwentaryzowanych z 

wydzieloną działką budowlaną. Jest to przymiarka do podatku astralnego. 

Podczas dalszej dyskusji radny Kacprzak zapytał o grunty pod zbiornikami i 

stawami czy takowe występują na terenie gminy. 

- pani Kupis oznajmiła, że typowych podlegających temu opodatkowaniu nie 

ma, występujące zbiorniki i stawy są klasyfikowane, jako grunty rolne. 
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- radny Kacprzak zaproponował, aby nie zwiększać stawki podatku od 

działalności gospodarczej oraz nie zwiększać pozostałych i traktować 

wszystkich jednakowo. 

- radny Franas cytując porównania stawek stwierdził, że w całym powiecie są 

one zróżnicowane. 

W dalszej dyskusji radni omawiali pozostałe stawki podatkowe. Uzgodniona 

wysokość stawek stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2. Informację przedstawiła pani Anna Duraj Sekretarz Gminy – pisemna 

informacja w załączeniu do protokołu. Dodała, że informacja jest składana w 

terminie do 30 października i dlatego obecna nie jest zupełna. 

-radny Bogusz zapytał o ilość dzieci z Dęby, które nie chodzą do naszego 

gimnazjum. 

- Wójt Gminy oznajmił, że są to indywidualne decyzje rodziców pracujących w 

Opocznie, którzy wożą dzieci do szkół.  

Radni podjęli dyskusję związaną z przedstawionym problemem. W dyskusji 

omawiano również kwestie związane z zajęciami dodatkowymi, wynikami 

egzaminów oraz przyczyn, dla których dzieci zmieniają szkoły. 

- radny Kacprzak zapytał skąd się biorą dane do informacji i czy są 

podejmowane środki zaradcze i w jaki sposób się to odbywa. 

- pani Sekretarz stwierdziła, że organ prowadzący nie prowadzi kontroli 

nauczania, bo nie był do tego zobligowany. Aktualnie jest wdrażany taki system 

umożliwiający organowi prowadzącemu kontrolowanie wyników nauczania. 

Dotychczas robiły to kuratoria. 

- radny Kacprzak zapoznał zebranych z kwestiami, na jakie zwrócili mu uwagę 

rodzice podczas zebrania w szkole dotyczących wyposażenia sal lekcyjnych. 

- Wójt dodał, że jeżeli występowały problemy to rodzice przychodzili do niego z 

interwencjami. 

W dalszej dyskusji radny Bogusz dodał, że radni przed komisją byli w szkole 

celem zapoznania się z problemem, który sygnalizował radny Kacprzak.  

- radny Bogusz oznajmił, że pkt. 3 posiedzenia przedstawi na następnej komisji.  

Ad. 4. Spraw różnych nie było 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady  

o godzinie 15
20

 – przewodniczący komisji radny Bogusz zamknął posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji 

Protokołował 

    Władysław Bogusz 

Bolesław Koska 

 


